
Postpensjonistene i Stavanger: 

Aǒ RSBERETNING FOR 2024 
 
Styret har hatt følgende sammensetning i 2024: 

 Leder:    Elin Øgreid 
 Nestleder og   
 Sekretær:  Tor Ivesdal 
 Redaktør:  Trygve Rødland 
 Kasserer:  Arild Salthe 
 Styremedlem:  Aud Karin Berge Merkesnes 
 
 Vara medlemmer: Marie-Louise Seland, Arne Olav Vinjerud 
  
 Revisorer:  Aud Riise, Kjell Martin Raknes  

Vararevisor:  Ann Margrethe Lein  
 
Valgkomite:  Olaug Skjær (leder) Hild Marit Salthe og Arild Aspen. 

 
Årsmøtet ble avviklet 14.3.2024 
Årsmøtet ble avviklet på tradisjonelt vis på Skipper Worse Ledaal sine lokaler på Eiganes 
hvor 50 medlemmer var møtt opp. Etter det formelle årsmøtet ble det servert smørbrød, kake 
og kaffe, og til slutt var det utlodning av blomster på inngangsbilletten. Etter matpause gikk vi 
over til medlemsmøte med et foredrag om Lysefjorden, Prekestolen og gårdene langs fjorden. 
Foredraget ble holdt av Oddvar Bilstad som konsentrerte seg om folkene som bodde langs 
fjorden på 1800-tallet og litt inn i neste århundre. En slik avslutning på årsmøtet med et 
medlemsmøte til slutt, har blitt en tradisjon på våre årsmøter. 
 
 
Foreningens virksomhet i 2024: 
Møter: Det har vært avholdt 11 styremøter i 2024. Alle har vært holdt på Tante Emmas Hus i 
Kongsgata 43 bortsett fra ett møte som ble avholdt hos Arild i hans bolig på Engøy. Av saker 
som har blitt drøftet kan nevnes: De tre medlemsmøtene og utflukt til Idse er både planlagt og 
evaluert i ettertid. Videre er turene til Sverige og lokalt til Lauperak og Egersund i sommer og 
høst planlagt og gjennomført. Foreningens styre hadde også besøk i mai av Holger 
Zakariassen fra Forbundet som underviste Trygve og Tor i de nye datasystemene som vi har 
tatt i bruk. Det gjelder Medlemssystemet og E-postsystemet. Dette var en mer grundig 
gjennomgang som ikke ble gjennomført tidligere pga. sykdom.  
 
Turvirksomheten 
Etter at vi ikke fikk gjennomført noen langtur/utenlandstur i 2023, var det fint å kunne 
gjennomføre en tur til Sverige dette året. Turen ble gjennomført 15.-20.6.  
Vi kjørte E39/E18 til Sandefjord med ferje til Strømstad hvor vi overnattet. Videre til 
Karlskoga der vi besøkte Nobelmuseet. Neste overnatting var i Motala der vi også hadde en 
tur på Göta kanal. Hjemover var vi innom Grena, Falköping og Trollhättan og overnattet i 
Halden. Hjemover var det langs E 18/39 og ankomst i Sandnes/Stavanger om kvelden. og vi 
var meget tilfredse med turen. En vellykket tur også denne gang mye takket være Koll sin 
kjøring og guiding underveis. 
 



 
Den 17.9. arrangerte vi dagstur med Koll til Lauperak/Meland, videre til Trygve Bjerkreim-
museet og til Egersund. Der var vi først på Fajansemuseet, deretter middag på lekteren ved 
kirken og omvising i byen både til fots og med bussen til Husabø, Golan og heim 
Årstaddalen. Guide var Arnt Olav Klippenberg. Hjemturen gikk via Jæren (Rv. 44).  
 
Annen aktivitet: 
De månedlige og tradisjonelle kaffetreffene (Kaffe og Radl) har vi gjennomført i Stavanger og 
i Sandnes også i år. Dessuten har postpensjonister på Jæren kommet sammen på Nærbø siste 
mandag i måneden til tilsvarende samlinger. Oppmøtet har imidlertid vært noe svakt, ca. 3-6 
pr. gang i Stavanger og 5-9 stk. i Sandnes, På Jæren (Nærbø) har 5-10 møtt opp de aktuelle 
dagene. På komlemiddagen på Sola den 31.10 deltok 13 medlemmer. 
Vi har også gjennomført månedlige trimturer gjennom året med ca. 15 deltakere i snitt, men i 
november vi var hele 23 stk. på tur rundt Mosvatnet, Herunder må vi også nevne utflukten til 
Idse og Odd og Inguns hytte hvor 20 stk. deltok og hvor vi som vanlig ble godt mottatt og 
servert god mat og drikke. Vi fikk også lagt inn en trim- eller rusletur i nærområdet som en 
del av oss deltok på. En stor takk til Odd og Ingunn for at de igjen tok imot oss så fint på sitt 
landsted. 
 
Vi gjennomførte tre medlemsmøter i år: I tillegg til medlemsmøtet i forbindelse med årsmøtet 
arrangerte vi rekeaften i februar på Eldres Kafé, et møte på Skipper Worse med utlodning og 
kåseri ved Tordis Sandvik og tradisjonelt julemøte på Quality Airport Hotell på Sola den 12. 
desember. Der var vi 36 stk. til stede og vi fikk som vanlig god mat og i tillegg underholdning 
i form av musikk ved Totto Gjerdevik og en historie fra Egersund av Trygve, noen quiz-
spørsmål. Øivind Berg ledet møtet på en fin måte..  
 
Medlemsstatus: 
Vi startet året med 277 medlemmer. I løpet av året er 12 medlemmer utmeldt, 7 medlemmer 
er døde og vi har fått 4 nye medlemmer. Ved årets utgang er medlemstallet 262. 28% er over 
80 år (25% ved forrige årsskifte), 52% er mellom 70-80 år (50% for et år siden), og 20% 
under 70 år (25% for et år siden).  
De døde medlemmene er Ellen Bjørg Sæve, Tor Enge, Arne Emil Kolnes, Johannes Sørheim, 
Aud Reve, Jon Emil Sandve og Sigbjørn Edland. 
 
Representasjon: 
Tor har vært medlem av «Fellesutvalget for pensjonistforeninger i Stavanger» der han ble 
valgt til styremedlem og fungert som kasserer der. Arne Olav deltok på lederkonferansen i 
april på Gardermoen. Også i år har Trygve vært leder i Husstyret for Tante Emmas Hus i 
Stavanger.  
 
Inntektsbringende aktiviteter (Grasrotandelen). 
Medlemmenes innsats i Norsk tipping har gitt oss en inntekt i 2024 på kr. 33.734,71. 
------------------ 
Vervekampanjen 
Vi har ikke gjennomført noen spesiell vervekampanje i år, men satt opp en plakat på 
terminalen på Vagle om mulighet for de tilsatte å melde seg inn i vår forening når de går av 
med pensjon. Pensjonistforbundet sentralt har tidligere fått beskjed fra Posten Norge om 
personale som har sluttet med alderspensjon eller av andre årsaker. Vi får ikke lenger beskjed 
om hvilke det gjelder, og har derfor ikke oversikt eller blir informert over hvem som er 
«kandidater» for oss i vårt område.  




